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Obec Libina

Libina 523, 788 05 Libina
tel.č.: 583 233 215 | e-mail: podatelna@ou-libina.cz

Z Á P I S
zasedání číslo 2 Zastupitelstva obce Libina

konané dne 7. 12. 2022 v Kulturní dům Libina od 17:00 hod.

Upozornění: Jedná se o neúplný zápis. Plná verze zápisu je k dispozici na obecním úřadě.

Přítomno: 13 zastupitelů
Omluveni: Ing. arch. Iva Krahulcová, Mgr. Ing. Tomáš Kobza
Neomluveni:
Předsedající: Mgr. Aleš Skála
Zapisovatel*: Langerová Renata
Ověřovatelé zápisu: Bc. Ladislav Nevřala, Aranka Jarošová,

*Předsedající v souladu s jednacím řádem obce určil výše uvedenou osobu.
O veškerých přijatých usneseních bylo hlasováno veřejně, zdvižením ruky.

1. Schválení programu, volba návrhové komise a ověřovatelů zápisu

Starosta  Mgr. Aleš Skála přivítal přítomné na  dnešním zasedání ZO. Připomenul  pracovní výročí paní Aranky
Jarošové, která pracuje  ve školství 40 let. Za její práci ji  poděkoval a předal  pozornost.  Paní Jarošová
poděkovala za dárek a také  za vstřícnost obce a zastupitelů  ve  vazbě na potřeby  školky. 

Starosta  konstatoval,  že  jednání  dnešního  zasedání  bylo  řádně  vyhlášeno,  zveřejněno  a  je  přítomna
nadpoloviční většina zastupitelů, zastupitelstvo je usnášení schopné.

V předloženém návrhu programu nedošlo k žádné změně, ale  včera  Mgr. Ing. Tomáš Kobza, který se omlouvá
poslal email, kde jsou připomínky k některým bodům, takže u návrhu střednědobého  rozpočtu byla  vložena
druhá příloha, která v sobě nese části změn, které navrhoval pan Kobza.

Zeptal  se,   zda jsou k navrženému  programu nějaké připomínky či  doplnění.  Jelikož tomu tak nebylo 
nechal hlasovat o předneseném programu zasedání. 

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina schvaluje program 2. zasedání zastupitelstva obce  konaného dne 7.12.2022. 

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 1a/2Z/2022 bylo schváleno.

Starosta přednesl návrh na složení návrhové komise ve  složení pan Stanislav Procházka a Bc. Lada Cinegrová.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina schvaluje návrhovou komisi se  složení  pan Procházka Stanislav a Bc. Lada
Cinegrová.

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 2 (Cinegrová L., Procházka S.) / Zdrželo se: 0
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Usnesení č. 1b/2Z/2022 bylo schváleno.

Ověřovateli zápisu starosta navrhl Bc. Ladislava Nevřalu a paní Aranku Jarošovou. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina pověřuje ověřovateli zápisu Bc. Ladislava Nevřalu a paní Aranku Jarošovou. 

Výsledek hlasování:
Pro: 11 / Proti: 0 / Zdrželo se: 2 (Jarošová A., Nevřala L.)

Usnesení č. 1c/2Z/2022 bylo schváleno.

2. Kontrola plnění usnesení

Se zprávou o kontrole plnění  usnesení seznámil Ing. Michal Kusý, DiS. Přednesená zpráva je přílohou zápisu. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina bere na vědomí zprávu o kontrole plnění usnesení přednesenou místostarostou
obce Ing. Michalem Kusým, DiS. 

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 2/2Z/2022 bylo schváleno.

3. Zpráva o činnosti rady obce

Dále  místostarosta  Ing. Michal Kusý  DiS.  přednesl zprávu o činnosti rady obce. Přednesená zpráva je
přílohou zápisu. 

Diskuze:
Ing. Jana Němečková uvedla,  že  nerozumí  výdajům  na  ZŠ,  požádala  o  vysvětlení.  RO  schválila

dofinancování  investičních  výdajů  na  projektovou  dokumentaci  rekonstrukce
a modernizace základní školy a jsou tam tři částky. Neví, co to je za projekt a jak
to souvisí s variantami, které se budou následně projednávat.

Mgr. Aleš Skála uvedl, že to je projekt, který řeší vnitřní rekonstrukci budovy čp. 548. Autorem
PD je pan Cekr, řeší odborné učebny, dílny. Řeší kompletní rekonstrukci mimo
učebny, které tam již jsou vybudované. Projekt s tím souvisí tak, že se  nyní
rozhoduje, jestli se  sdruží první a druhý stupeň na jeden pozemek k budově
ke kinu, nebo to necháme tak jak to je.

Ing. Jana Němečková řekla, že toto pochopila, ale nechápe, že bylo schváleno výběrové řízení na čp.
31. Pokud by se mělo rozhodnout, že vše bude i kina, tak potom se tento projekt
za  600  000,-  Kč  realizovat  nebude?  Teď  se  schválilo  600  000,-  Kč
na dofinancování, takže předpokládá, že bylo něco v minulé fázi a to se využije
v případě, že by se schválila varianta B, nebo nevyužije?

Mgr. Aleš Skála upozornil, že projekt zatím není zadaný, je pouze studie. Teď se dělalo výběrové
řízení na PD na  budovu čp. 31. Vstoupil do toho názor nové školské rady, která
vyvolala jednání a vrátilo se nám to na  stůl. Jsou noví členové zastupitelstva, tak
aby se v tuto chvíli seznámili zastupitelé s možností projektu u budovy čp. 548.

Mgr. Iva Navrátilová uvedla, že se  jedná o  rekonstrukci vnitřních prostor současné budovy čp. 548.
V případě, že se schválí varianta A, nebo B, vnitřní prostory současné budovy by
se stejně musely rekonstruovat. To znamená, že PD, kterou podává škola v rámci
čp.548,  která  byla  schválena  minulým  zastupitelstvem  v  hodnotě
necelého  milionu  byla  navýšena  o  tyto  částky.  Nejedná  se  pouze  o  PD
na rekonstrukci čp. 548, ale je tam ještě druhá PD na hřiště u čp. 548. To jsou ty
dvě  částky,  které  zmínil  pan  místostarosta  ve  zprávě.  V  případě,  že  bude
schválena jedna nebo druhá varianta, tato PD je v obou případech použitelná.

Mgr. Aleš Skála doplnil,  že pokud by se rozhodlo pro variantu B, tak  hřiště by bylo zřejmě
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odloženo.
Ing. Jana Němečková dále  zajímají  odměny  pro  ředitelky  školy.  Dotázala  se,  zda  byly  odměny

ředitelkám kráceny a dále se dotázala na složení odborné školské komise.
Mgr, Aleš Skála odpověděl, že členy školské komise je starosta obce, člen rady Ing. Kusý DiS, a

Mgr.  Eduard  Čápek .  Dále  starosta  odpověděl,  že  odměny,  ředitelkám škol
se  stanovují  tak,  že  ředitelky  škol  pošlou  celkovou  sumu,  kterou  mají
na odměňování všech zaměstnanců. Je to rozděleno na provozní zaměstnance,
pedagogické zaměstnance a rada stanovuje výši formy ředitelkám, která je pak
v plné výši, nebo krácena podle výsledků hodnocení odborné školské komise.

Ing. Jana Němečková se zeptal, zda některé z ředitelek byly odměny kráceny.
Mgr. ALeš Skála odpověděl,  že  u   obou  ředitelek  došlo  ke   krácení.  Ani  u  jedné  to  nebylo

na 100 %.
Ing. Jana Němečková řekla,  že  když  ředitelka  ZŠ  chystala  projekt  a  podala  na  dotace,  tak  byly

výhrady?
Mgr. Aleš Skála odpověděl, že se jednalo ohodnocení roku 2020-2021.
Ing. Jana Němečková se dále dotázala na  kanalizaci a vodovod za 1 203 000,- Kč. To zjistila, že je

přípojka ke Getuře. Uvedla, že Mgr. Ing. Tomáš Kobza psal email, že nesouhlasí
s  tím,  aby  byla  tato  přípojka  plně  financována  z  rozpočtu  obce.  Navrhuje
obdobný postup jako u  firmy Qtech. Ing. Jana Němečková s tímto také souhlasí.
On i když už je schálená smlouva, toto osobně radě vytýká.

Mgr. Aleš Skála odpověděl, že tam byla jiná situace. Qtech budoval přípojku z  části po svých
pozemcích z části po obecních pozemcích a přilehlých pozemcích. Nakonec došlo
k dohodě, že obec část zaplatila. V tomto případě jsme v situaci, kdy obec měla
zájem opravit  komunikaci  v tovární  ulici,  ale za předpokladu,  že zde budou
všechny sítě. Byl vypracovaná projekt na vodovod a kanalizaci se kterým bylo
zastupitelstvo  seznámeno.  Část,  která  vede  kolem  Getury  je  na  obecních
pozemcích, takže ji obec financuje. Bylo jednáno s panem Talandou, který je
ochoten přispět částkou 100 000 Kč. Své připojení, které je na jeho pozemcích si
bude financovat sám.

Ing. Jana Němečková měla další dotaz ohledně komunitního centra, zda se plní harmonogram. Má
zprávy, že na jeře  má být akce vyúčtovaná.

Mgr. Aleš Skála uvedl, že začátek akce se zpozdil, nicméně zhotovitel tvrdí, že má asi tří týdenní
zpoždění což je schopen splnit.

Stanislav Procházka se dotázal, zda bude p. Langer provádět zimní údržbu i v Dolní Libně? Ve zprávě
RO zaznělo p. Zouhar a p. Langer a Dolní Libinu neslyšel.

Mgr. Aleš Skála odpověděl, že zimní službu v Dolní Libině provádí obec svépomoci.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina bere na vědomí zprávu o činnosti rady obce  přednesenou místostarostou
obce Ing. Michalem Kusým, DiS.  

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 2 (Kobza T., Krahulcová I.)

Usnesení č. 3/2Z/2022 bylo schváleno.

4. Zpráva o činnosti kontrolního výboru

Předseda KV Bc. Martin Baklík přednesl zprávu o činnosti kontrolního výboru. Tato je přílohou zápisu. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina bere na vědomí zprávu o činnosti kontrolního výboru přednesenou předsedou
kontrolního výboru Bc. Martinem Baklíkem. 

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Baklík M.)

Usnesení č. 4/2Z/2022 bylo schváleno.
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5. Zpráva o činnosti finančního výboru

Předsedkyně  finančního výboru Mgr. Alena Bartoňková, MBA přednesl zprávu o činnosti finančního výboru,
která  je  přílohou  zápisu.   KV  se  konal  11  listopadu,  omluvena  byla   Tereza  Lišková  DiS.  Uvedla,  že
FV navštívili hosté a to Jana Blažková , Martina Hanichová  a místostarosta Ing. Michal Kusý DiS.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo  obce  Libina  bere  na  vědomí  zprávu  o  činnosti   finančního   výboru  přednesenou
předsedkyní kontrolního výboru Mgr. Alenou Bartoňkovou, MBA.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Bartoňková A.)

Usnesení č. 5/2Z/2022 bylo schváleno.

6. Rozpočtová opatření schválená radou obce

Místostarosta  Ing. Michal Kusý DiS., přednesl rozpočtová opatření schválená radou obce ze dne 12.9.2022,
31.10.2022 a 14.11.2022.

Diskuze:
Ing. Jana Němečková uvedla, že chybí rozpočtové opatření č. 10. to nemáme.
Mgr. Aleš Skála odpověděl, že č.10 bylo rozpočtové opatření schválené ZO  ze dne 19.10.2022
Ing. Jana Němečková řekla, že se jí nelíbí účast místostarosty obce na  finančním výboru. Když byla

starostkou, tak výbory nesměl řídit starosta ani místostarosta. I když tam byl
jako host neví, jestli to není střed zájmu. To by potřebovala ověřit. Myslí si, že to
skutečně  vhodné  není.  Vypovídá  to  asi  o  neodbornosti  předsedkyně  FV,
protože minule tady byl několikrát navrhován Mgr. Ing. Tomáš Kobza, který to
uměl. Nikoho z rady tam nepotřeboval. Zeptala se, jestli to bude pravidlem.

Mgr. Aleš Skála odpověděl,  že dle zákona o obcích nesmí být členem. Místostarosta tam byl
pouze jako  host. Dále řekl, že když byl předsedou FV Mgr. Ing. Tomáš Kobza,
tak i on byl na prvním jednání FV. Bývala tam i místostarostka a i pan Kusý za 
radu.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina bere na vědomí  rozpočtová opatření schválená Radou obce Libina ze dne
 12.9.2022, 31.10.2022 a 14.11.2022.

 

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 6/2Z/2022 bylo schváleno.

7. Rozpočtová opatření

Mgr.  Alena  Bartoňková  MBA,   seznámila  s   rozpočtovým  opatřením   obce.  Tato   rozpočtová
opatření mají všichni v materiálech. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina schvaluje rozpočtová opatření obce Libina na straně příjmů navýšení o částku
5.122.483,36 Kč, tř. 8 – financování snížení o částku 4.481.983,36 Kč a na straně výdajů navýšení o částku
640.500,00 Kč.
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Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 7/2Z/2022 bylo schváleno.

8. Rozpočet obce Libina na rok 2023

Mgr. Aleš Skála  řekl, že  následujícím bodem je rozpočet obce na rok 2023. Rozpočet byl projednán v radě
obce, ve finančním výboru,  vyvěšen na  úřední desce. Je připravený tak, že se zapojí zůstatek .8 741 903,12 Kč
.

Diskuze:
Ing. Jana Němečková uvedla, že se jí rozpočet obce vůbec nelíbí především pro to, že z investic je tam

jen komunitní centrum. Jinak tam nenašla nic z větších akcí. Nechápe, proč není
v  rozpočtu  kanalizace  a  vodovod,  jak  byli  u  starosty  na  jednání  ohledněs
společnosti  VIA Consult,  protože to je náklad 53 mil.  korun a ty tam vůbec
nefigurují. To chce vysvětlit, jak se to bude financovat, jestli si bude obec brát
úvěr, jak se obec zadluží ?

Mgr. Aleš Skála v tuto chvíli máme na účtech 55 mil. korun, 40 mil. korun můžeme vyčerpat.
Zbytek je na účtech, to se čerpat nemůže. Byly spočítány investice do konce
roku, což je cca 11 mil. korun. Na účtech zůstane od 28 do 33 mil. korun.

Ing. Jana Němečková se dále ptala na akci na školu. Paní ředitelka říkala, že je to ve  fázi stavebního
povolení. V rozpočtovém výhledu to je až v roce 2025. Proč to není na rok 2024,
když je to nachystané?

Mgr. Aleš Skála odpověděl,  že  přednost  dostala  kanalizace.  Mezi  prioritami  je  kanalizace  a
vodovod. Dotační akce nám umožňuje realizaci školy na rok 2024.

Mgr. Iva Navrátilová uvedla, že pokud vyjde dotační titul, tak by se mělo začínat v posledním čtvrtletí
r. 2023. Většina realizace je v roce 2024, takže většina výdajů bude v roce 2024.

Ing. Jana Němečková dále uvedla, že se jí nelíbí výše příspěvku 920 000,-  Kč, to jí vyrazilo dech.
Celkem šestnácti organizacím zájmové činnosti a rekreaci se dává 383 000,-
 Kč.  Sedmnácti  organizacím v  sociálních  službách  239  000,-  Kč.  TJ  Libina
920 000,- Kč . To je šílené navýšení. Nechala si udělat rozbor bývalým předsedou
FV, jak to šlo nahoru zhruba od roku 2013. Ten příspěvek je trojnásobný. Myslí
si, že je to plýtvání obecními prostředky. Požádala o o odpověď a dále chce
předložit vyúčtování příspěvku loňského roku na tuto organizaci.

Mgr. Aleš Skála předem upozornil paní Němečkovou na to, že vždy, při svých proslovech se 
snaží někoho očernit. Doufá, že když, tak jak jste mluvila na minulém ZO, že
se  omluvíte,  když  zjistíte,  že  není  pravda  co  jste  řekla,  že  toho  opravdu
dostanete. Zeptal se, jestli paní Němečková zaregistrovala, že je nová tribuna a
jestli ví, jaké na ni jsou náklady.

Ing. Jana Němečková odpověděla, že neví, proto se na to ptá. Je v zastupitelstvu nově. Řekla, že spíše
napadl on ji co se týká minulé schůze zastupitelstva, že někde říkal, že sned
lhala. V čem ?

Mgr. Aleš Skála uvedl,  že  řekla,  že  se  omluví  za  kauzu,  kde  očerňovala  obec,  že  obec
nehospodařila dobře s prostředky a že obec je namočená v nějakém podvodu.

Ing. Jana Němečková řekla starostovi, že na  minulé schůzi ji osočil jeho otec, že tady je nějakým
nedopatřením. Ona očekávala omluvu od něj.  Necítí,  že by se měla za něco
omlouvat. Udělalo je jednání, to jsou rádi, že byli s  Mgr. Ing. Tomášem Kobzou
přijati vyjasnit si kauzu VIA Consult. Uvedla, že pořád trvá její názor, že se dělají
zakázky jinak, než je dělali oni a tvrdí, že je dělali lépe. Takže neví proč by
se měla omlouvat. Domluvili se, pokud je podaná žádost o dotace, tak se to
nechá tak, protože v případě, že se obdrží dotace, tak ať se ta akce dělá. To že
jsme k tomu měli výhrady a že Vás to mrzelo to si vyříkali, tak nechápe, za co by
se měla omlouvat, nebo v čem lhala. Zakázka je vysoutěžená skutečně draho, je
vysoutěžena nad rozpočet, ale že je podaná dotace, tak se  s Mgr. Ing. Tomášem
Kobzou dohodli, že když je to tak rozjeté, tak to nějakým způsobem nebudou
řešit, ale vytkli, že oni to dělali líp a to nemůžete popřít.

David Malý uvedl, že vyúčtování příspěvku bylo na obec dodáno a náklady na elektřinu jsou
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300 000,- Kč
Ing. Jana Němečková řekla, že pokud jí předloží vyúčtování příspěvku, tak není problém. Dále uvedla,

že je přichystaný projekt na TJ - hřiště, což je dalších  hodně peněz. O tom bude
chtít také ještě vědět. Požádala o předložení rozpracovaných projektů na příští
schůzi, kdy se s nimi počítá, protože ve výhledu je všechny nevidí. Občané se jí
ptají jak na kulturní dům, který se začínal před čtyřmi lety, nebo i to TJ., to se jí
ptal manžel, který nechápe, proč se tam má dávat tolik peněz.

David Malý vznesl dotaz k Ing. Němečkové, jestli ví kolik mají členů, kolik mají  mládeže  aj.
Ohledně financí uvedl, že po dobu co dělá předsedu TJ získali pro TJ dotace ve 
výši 1,5 mil. korun.

Ing. Jana Němečková dále řekla,  proč nepodpoří  rozpočet.  Obecní ples příjmy 150 000 Kč výdaje
190 000 Kč. Nechápe, proč musí být výdaje vyšší. To je další plýtvání.

Mgr. Jitka Zahradníková uvedla, že výdaje musí být nastaveny tak, aby nedošlo k tomu, že je nemůžeme
obstarat, na druhou stranu příjmy jsou brány s rezervou.

Ing. Jana Němečková vznesla dotaz na předsedkyni finančního výboru - ostatní činnost kultury, kde je
pod org.10 částka 565 000 Kč a 110 000,- Kč k tomu jsou příjmy. Vůbec neví co
je to za akce.

Mgr. Aleš Skála odpověděl, že se jedná o  Libinské slavnosti.
Ing. Jana Němečková uvedla, že u ostatních záležitostí kultury - Libina Open Air není žádný příjem.
Mgr. Bartoňková Alena
MBA

uvedla, že Libina Open Air je akce, kterou pořádá obec pro své obyvatele. Je
nutné si uvědomit, že obec musí pro své obyvatele něco dělat a uvedená částka
je na hudbu, která zajišťuje Open Are.

Ing. Jana Němečková dále uvedla, že se jí zdá  hodně aut. Požadovala vysvětli, kdo těmi auty jezdí. Je
jich asi sedm.

Vrána Karel DiS. uvedl, že se plánuje auto pro pana Pavla Vodluba, protože bílá Felicie je ve 
špatném stavu. Jinak obec má jedno, na  sběrném dvoře jsou dvě auta nákladní
což je Multicar, která je ještě z dob dávno  minulých a využívá ji pan Trávníček
na údržbu zeleně. BONETI  používají údržbáři.

Bc. Ladislav Nevřala vznesl dotaz, zda by nebylo vhodné zhodnotit BONETI. Zda by nebylo vhodné
poohlížet se po novém autě. Slyšel, že tam jsou časté opravy v poslední době,
opravy jsou celkem nákladné.

Vrána Karekl DiS opravy jsou nákladné i  u Mlticary, kterou máme pořád. Problém je v tom, že
pořizovací hodnota je 7 mil. korun. BONETI obec nemá až tak dlouho. Uvažoval
by o  novém v případě, že by auto bylo opotřebované, ale ono není. Je potřeba si
uvědomit, že to auto je neustále v provozu. V plánu pořízení nového auto není.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina schvaluje  rozpočet obce Libina pro rok 2023 včetně závazných ukazatelů,
včetně sociálního fondu, fondu rozvoje obce a fondu plánu obnovy obce na rok 2023. Příjmy v částce
86.135.066,63  Kč,  tř.  8  –  financování  v  částce  5.083.903,12  Kč  a  na  straně  výdajů  částku
91.218.969,75 Kč. Přílohou návrhu rozpočtu na rok 2023 je rozpis rozpočtu na rok. 2023.

 

 

 

 

 

 

 

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 1 (Němečková J.) / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 8a/2Z/2022 bylo schváleno.
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina schvaluje  v souladu s §102 odst. 2 písm. a) zákona č. 128/2000 Sb. o obcích,
ve  znění  pozdějších předpisů přesun pravomocí  ve  věci  rozpočtových opatření  na  Radu obce Libina
v následujících oblastech

 účelově poskytnutých transferů, jak na straně příjmů, tak i výdajů bez určení konkrétní částky v Kč
upřesnění  výše  transferů v  případech jejich  vypořádání,  nebo z  jiných důvodů –  pro  výdajové
i příjmové položky transferů, nebo položky finančního vypořádání
výdaje  k  odvrácení  škod,  řešení  havárií  a  živelných  pohrom,  výdaje  ve  stavu  nouze,  výdaje
na vyměřené pokuty, výdaje dle pravomocného rozhodnutí soudu a další výdaje, kde může dojít
ke škodám z důvodu časového prodlení.  V těchto případech i  mezi různými oddíly i  paragrafy
na položkách do částky 500.000,-Kč.

O  rozpočtových  opatřeních  provedených  z  výše  uvedených  důvodů  bude  zastupitelstvo  informováno
na následujícím zasedaní zastupitelstva obce s uvedením konkrétních částek.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 8b/2Z/2022 bylo schváleno.

Dále jsou předkládány žádosti SDH Horní Libina, zastoupen svým starostou SDH Bc. Martinem Baklíkem, SDH
Dolní Libina, zastoupen svým starostou Mgr. Ing. Tomášem Kobzou a SDH Obědné, zastoupen svým starostou
Pavlem Majznerem.

SDH Horní Libina a SDH Obědné žádají dotaci ve výši 50.000 Kč, SDH Dolní Libina žádá dotaci
ve výši 75.000 Kč. 

Peníze  jsou  každoročně  použity  na  různé  potřeby  jednotlivých  sborů.  (vybavení  stanice  SDH,  pořádání
akcí apod.)

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina schvaluje   poskytnutí dotací (příspěvků) dle návrhu rozpočtu na rok 2023
v uvedených částkách:

Sboru dobrovolných hasičů Horní Libina, zastoupen starostou SDH Bc. Martinem Baklíkem, IČ:
640942219 v částce 50.000 Kč.
Sboru dobrovolných hasičů Dolní Libina, zastoupen starostou SDH Mgr. Ing. Tomášem Kobzou, IČ:
64094821 v částce 75.000 Kč.
Sboru dobrovolných hasičů Obědné, zastoupen starostou SDH Pavlem Majznerem, IČ: 05959748
v částce 50.000 Kč.

 

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 8c/2Z/2022 bylo schváleno.

9. Střednědobý výhled rozpočtu obce Libina na období roků 2024,2025,2026.

ZO  Libina  je  předkládán  střednědobý  výhled  rozpočtu  obce  Libina  na  období  roků  2024,  2025,  2026.
V přílohách je přidána příloha, kde jsou podněty, které má  Mgr.Ing. Tomáš Kobza. 
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina schvaluje střednědobý výhled rozpočtu obce Libina na období roků 2024, 2025,
2026.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 9/2Z/2022 bylo schváleno.

10. Dohoda o zajištění monitorování a poskytování údajů pořízených kamerovým systémem Č. j.:
KRPM-35540-11/ČJ-2013-1400IT

Zastupitelstvu  obce  je  předkládána  Dohoda  o  zajištění  monitorování  a  poskytování  údajů  pořízených
kamerovým systémem Č.j.: KRPM-35540-11ČJ-2013-1400IT  mezi  Krajským ředitelstvím policie Olomouckého
kraje se  sídlem  tč. Kosmonautů  189/10 Hodolany, 778 00 Olomouc a obcí Libina 523, 788 05 Libina.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina schvaluje Dohodu o zajištění monitorování a poskytování údajů pořízených
kamerovým  systémem  Č.j.:  KRPM-35540-11ČJ-2013-1400IT   mezi   Krajským  ředitelstvím  policie
Olomouckého kraje se  sídlem  tč. Kosmonautů  189/10 Hodolany, 778 00 Olomouc a obcí Libina 523,
788 05 Libina.

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Němečková J.)

Usnesení č. 10/2Z/2022 bylo schváleno.

11. Redakční rada Libinských novin

Starosta přednesl návrh složení  redakční rady: Pavla Utěšená, Lenka Nevřalová, Mgr. Jitka  Zahradníková .

Diskuze:
Ing. Jana Němečková řekla,  že by s bývalým starostou Mgr.  Ing.  Tomášem Kobzou rádi  přispívali

do  Libinských  novin  s  tím,  že  ne  všechno  se  jim  líbí.  Dotázala  se  paní
Zahradníkové, která byla přítomna, zda budou připouštět nějakou kritiku, nebo
jen to, co se jim bude líbit. Nebo jestli si mají  hledat sponzory na  nějaký svůj
tisk.

Mgr. Jitka Zahradníková odpověděla, že nemůže mluvit za celou redakční radu, ale myslí si, že by tam
 měly být informace pro občany.

Ing. Jana Němečková takže slovo emeritní starostky, nebo emeritního starosty, kteří tady byli celkem
20 roků pro Vás není zajímavé.

Mgr. Jitka Zahradníková odpověděla, že  můžou článek poslat a redakční rada se k tomu vyjádří.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina schvaluje Redakční radu Libinských novin ve složení  Pavla Utěšená, Lenka
Nevřalová, Mgr. Jitka  Zahradníková .

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 11/2Z/2022 bylo schváleno.

12. Organizační záležitosti

Starosta seznámil přítomné s návrhem šéfredaktorky Libinkkých novin na poskytnutí odměny pro p. ***  ***ve
výši 2000,- Kč  za práci v redakční radě.
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Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina schvaluje poskytnutí odměny ve výši 2.000,- Kč pro *** ***, Libina 815  za práci
v redakční radě Libinských novin. 

 

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Nevřala L.)

Usnesení č. 12a/2Z/2022 bylo schváleno.

Ve vazbě na zřízení výborů zastupitelstva obce a komisí Rady obce a jmenování předsedů a členů těchto výborů
resp. komisí je předkládán návrh na stanovení odměn za práci v těchto orgánech obce.

Návrh na odměny vychází z částek minulého období a týká se jen členů komisí/výborů, kteří nejsou členy
Zastupitelstva obce Libina (těmto již byly výše odměn  schváleny na ustavujícím zasedání ZO). 

Tento návrh byl projednán a doporučen ke schválení Radou obce Libina na její schůzi konané dne 28. 11. 2022.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina schvaluje s účinností od 1. 1. 2023  měsíční odměnu ve výši 500,- Kč za výkon
člena výboru zastupitelstva obce a člena komise rady obce. Odměna bude vyplácena kvartálně, tj. 1 x
za 3 měsíce.

 

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 12b/2Z/2022 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina schvaluje s účinností od 1. 1. 2023 měsíční odměnu ve výši 1.200,- Kč za výkon
předsedkyně Sociální komise rady obce paní *** ***.  Odměna bude vyplácena měsíčně.  

 

Výsledek hlasování:
Pro: 12 / Proti: 0 / Zdrželo se: 1 (Cinegrová L.)

Usnesení č. 12c/2Z/2022 bylo schváleno.

13. Obecně závazná vyhláška o nočním klidu.

Starosta  seznámil přítomné se OZV  obce Libina o  nočním klidu. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina schvaluje OZV obce Libina o nočním klidu.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 13/2Z/2022 bylo schváleno.

14. Prodeje a převody nemovitostí
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***Je předkládán návrh Dohody o odstoupení od smlouvy o uzavření budoucí kupní smlouvy mezi obcí Libina a
Mgr. *** ***.

Na žádost paní ***, kde žádala o možnost odstoupení ze závazků již uzavřené Smlouvy o uzavření budoucí
kupní smlouvy na koupi pozemku p.č. 3323/4 v k.ú. Hormní Libina ze dne 18.1.2022. Paní *** dle žádosti není
schopna dostát závazkům z již uzavřené smlouvy (termíny pro budoucí výstavbu RD na pozemku).

Součástí  dohody je i  vrácení kupní ceny pozemku na bankovní účet paní Skálové do 10 pracovních dnů
od uzavření Dohody.

Dále  předkládám nový  záměr  prodeje  pozemku p.č.  3323/4  v  k.ú.  Horní  Libina  dle  stejných  podmínek,
za jakých se prodávaly sousední parcely.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina schvaluje  uzavření Dohody o odstoupení od smlouvy o uzavření budoucí kupní
smlouvy mezi obcí Libina a Mgr.*** *** bytem Libina ***, 788 05 Libina.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 14a/2Z/2022 bylo schváleno.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina schvaluje  metodiku a záměr prodeje  stavebního pozemku parc.č. 3323/4
v k.ú. Horní Libina o výměře 1068 m2 dle předloženého záměru a ukládá referentovi Milanu Skopalovi
zveřejnit záměr prodeje pozemků na úřední desce obce.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 14b/2Z/2022 bylo schváleno.

Prodej části pozemku p.č. 5414 o výměře 34 m2 v k.ú. Horní Libina

ZO je předkládána kupní smlouvu o prodeji části obecního pozemku p.č. 5414 o výměře 34 m2 v k.ú. Horní
Libina do vlastnictví  Společenství  vlastníků pro dům Libina 761,  762.  Jedná se o „zadní“ vchod přilehlý
k bytovému domu.

Obec pozemek prodává část pozemku označeného v GP č. 1564-95/2022 za cenu 90 Kč/m2, celková cena činí
3060 Kč.

Náklady spojené s prodejem pozemku hradí kupující.

 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina schvaluje  uzavření kupní smlouvy mezi obcí Libina jako prodávajícím a  
Společenství vlastníků pro dům Libina 761, 762, sídlem Libina 762, 788 05 Libina jako kupujícím o prodeji
části pozemku p.č. 5414 o výměře 34 m2 v k.ú. Horní Libina za cenu 3060 Kč. Náklady spojené s prodejem
pozemku hradí kupující.

 

 

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 14c/2Z/2022 bylo schváleno.
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Zastupitelstvu obce je předkládán návrh směnné smlouvy o směně pozemků mezi obcí Libina a  společností
Úsovsko.

Oproti původní směnné smlouvě, která byla schválena na ZO dne 29.6.2022 navrhla společnost Úsovsko vyřešit
směnu i s p. Schvovánkem, jelikož je nyní 1/3 vlastník pozemku 3327 v k.ú. Horní Libina. Směnou smlouvu
vyhotovilo právní oddělení spol. Úsovsko.

Směna v poměru 1:4,5 je navržena za budoucí stavební parcely v lokalitě „pod Bradlem“ (p.č. 3323/1, 3325/1,
část 3327, část 3329 k.ú. Horní Libina) a pozemek pod místní komunikací v Dolní Libině (p.č. 527/2 v k.ú. Dolní
Libina).

Záměr vzájemné směny pozemků byl schválen na jednání RO dne 6.6.2022.

Záměr směny byl zveřejněn na úřední desce obce od 7.6. – 23.6.2022.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina schvaluje uzavření Směnné smlouvy mezi obcí Libina a společností Úsovsko
a.s., Klopina 33, 789 73 Klopina o směně obecních pozemků p.č. 2125/1, 2023, 2321, 2032 v k.ú. Dolní
Libina a pozemků p.č. 57/2, 101/25, 101/22 v k.ú. Obědné. Vzájemná směna pozemků proběhne z důvodu
získání pozemků pro nové stavební parcely a narovnání majetkoprávních vztahů.

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 14d/2Z/2022 bylo schváleno.

Po vybudování chodníků v Dolní Libině  je předkládán ZO ke schválení návrh na bezúplatný převod pozemků
ve vlastnictví Státního pozemkového úřadu, které jsou dotčeny stavbou chodníku. V současné době je uzavřena
na předmětné pozemky nájemní smlouva. Po vybudování chodníků, jejich kolaudaci, vyhotovení geometrických
plánů a jejich zápisu na katastru nemovitostí se jedná konkrétně o pozemky p.č. 581/2 o výměře 27 m2 ,
p.č. 2214/4 o výměře 16 m2 a pozemku p.č. 2214/5 o výměře 26 m2, vše v k.ú. Dolní Libina.

Přílohou důvodové zprávy jsou geometrické plány po dokončení stavby chodníků.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina schvaluje v souvislosti s vybudováním chodníků v k.ú. Dolní Libina bezúplatný
převod pozemků p.č. 581/2 o výměře 27 m2, pozemku p.č. 2214/4 o výměře 16 m2 a pozemku p.č. 2214/5
o výměře 26 m2 vše v k.ú. Dolní Libina z majetku České republiky – Státní pozemkový úřad ČR, Husinecká
1024/11a, 130 00 Praha 3 do vlastnictví obce Libina.

 

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 14e/2Z/2022 bylo schváleno.

Po jednání školské rady předkládám opakovaně ZO 2 návrhy řešení možného rozšíření ZŠ Libina.

Varianta „A“ je již představená studie rekonstrukce a rozšíření budovy ZŠ Libina č.p. 31,

varianta „B“ je zpracována jako rekonstrukce a rozšíření budovy ZŠ Libina č.p. 548.

Nově zpracovaná varianta „B“ počítá s kompletním přestěhováním všech ročníků do nové přístavby budovy ZŠ
č.p. 548. Zde by byl přemístěn celý 1. stupeň, školní družina a školní jídelna.

Přílohy:

Architektonická studie – varianta „A“ – rekonstrukce a rozšíření budovy ZŠ Libina 311.
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Architektonická studie – varianta „B“ – rekonstrukce a rozšíření budovy ZŠ Libina 5482.
Odhad investičních nákladů3.

Starosta uvedl, že ze  školské rady vzešel návrh, který se  zdá se zajímavý.  Pořád musíme brát, že k budově čp.
548 patří ještě přilehlé pozemky, kde je enviromentální hřiště a další pozemek, kde jsou ovocné stromy.  Vzešel
návrh jestli nevyřešit nový návrh studie. Je to velká investiční akce, kterou tady  obec určitě nikdy neměla.
Zatím nevíme, jak  by ji obec  utáhla. Rozložení na jednotlivé etapy  by  umožnilo 

variantu čp. 548. 

Bylo  zadáno  výběrové  řízení  na přístavbu u čp. 31. 

 

 

Diskuze:
Bc. Lada Cinegrová se vyjádřila pro variantu A. Stadion je pro děti blíže. U čp. 584 by se  zastavěl

pozemek  hřištěm, přijde jí to malé.
Mgr. Alena Bartoňková
MBA

uvedla, že paní Němečková říkala, že je to nehospodárné. Zeptala se jí, jestli
byla ve školní jídelně za plného provozu.

Ing. Jana Němečková odpověděla, že byla ve školní jídelně naposledy, když se kolaudovala, za plného
provozu tam nebyla. Skutečnost je, že v žádném případě nesouhlasí s  druhou
variantou, protože je nachystaná ta první. Zajímá ji kolik ta první stála. Prý byla
již 2x na zastupitelstvu. Dvakrát to zastupitelé podpořili. Teď je to tu potřetí. Ptá
se. Na čp. 31 bylo schváleno výběrové řízení, bylo ve zprávě rady. Dotázala
se kolik stála příprava varianty č. 1, která by nyní skončila v koši. V případě, že
jste rozhodnuti  podpořit  variantu B, co bude s budovami školní družina, ZŠ
Horní Libina a ZŠ Libina 31. A dále by chtěla znát názor ředitelky školy.

Mgr. Alena Bartoňková
MBA

se vrátila k dotazu, proč se paní Němečkové ptala, zda byla za plného provozu
ve školní jídelně. Kdyby tam někdy byla za plného provozu, tak by pochopila,
jak moc je v současné chvíli školní jídelna pro žáky nevyhovující. Když tam přijde
z druhého stupně 140 dětí na obědy a šatny pojmou cca 40 dětí, tak v tento
okamžik si myslí, že školní jídelna byla poddimenzovaná. Děti si nemají kam
odložit  věci.  Myslí  si,  že  je  důležité  říct  bez  ohledu  na  návrh,  že  plýtvání
ve školní jídelně by nebylo.

Mgr. Aleš Skála řekl, že celkové náklady zde nemá, musel by to poslat na email.
Bc. Ladislav Nevřala se zeptal, pokud by se  opravila škola u kostela, tak by se  v jídelně snížil počet

strávníků. Teď je to určitě krizové, protože tam nabíhá řekněme 300 lidí. Pokud
se udělá jídelna u kostele, tak se počet sníží řekněme na na 150 osob.

Luboš Kristlík vznesl  dotaz,  jak  se  bude jezdit  do zadní  ulice  nákladním autem v případě
varianty 1.

Mgr. Aleš Skála odpověděl, že bude přístupná cesta okolo zahradnictví.
Mgr. Iva Navrátilová k uvedeným variantám se   vyjadřovala  již  v  rámci  schvalování.  Co se  týká

varianty B, kdy by byla celá škola na jednom místě je varianta velice krásná, ale
z  jejího  hlediska  je  neufinancovatelná  podle  toho,  jak  bylo  řešeno  v  rámci
prvních jednání, která probíhala se zřizovatelem. Osobně se jí líbí obě varianty,
ale už na minulém zasedání ZO  se přiklonila k variantě A a to z toho důvodu, že
zde cítí možnost rozetapizování tak, aby bylo možné tuto záležitost ufinancovat.
U  varianty B je to všechno krásné, ale veškerý prostor tam zastavět budovami,
aniž by tam byl prostor na  hřiště. Možná by tam vyšlo nějaké malé. Také by
se muselo řešit dost parkovacích míst vzhledem k zastavěné ploše. Má pocit, že
by se veškerá zeleň zastavěla stavbou a parkovištěm.

Mgr. Aleš Skála upozornil, že tady řeší to, jestli se někomu zadá aby nakreslil studii. Řekl, že je
to obrovská akce, která se má rozhodnout a může být ještě další studie, která
bude za třeba za 100 000 Kč.

Ing. Jana Němečková řekla, takže další studie v milionových částkách?
Mgr. Aleš Skála odpověděl že bylo to bylo 100 -150 tisíc za studii, která by řešila třeba ještě jiný

návrh a pohled někoho jiného. Jakmile se to zadá, projekt poběží, tak už není



Vytvořeno v aplikaci UZOb. strana 13 / 15

cesty zpět.
Ing. Jana Němečková řekla, že řešení varianta B je hloupé řešení.
Mgr. Aleš Skála odpověděl, že máme spoustu takových návrhů v archívu. Někdy se pro něco

rozhodneme, potom se  vydáme jiným směrem. Když se  PD vysoutěží, tak to
bude zavazující. Jako bývalý pedagog, pokud by se to tam vešlo, tak by podpořil
variantu B. Už přecházení cesty do jídelny je nevhodné.

Aranka Jarošová řekla,  že  by  se  přiklonila  k  návrhu  paní  ředitelky.  Jsou  stanoveny  nějaké
parametry zelené plochy. Jak ve školce tak určitě i ve škole. Když by se spojily
oba stupně, tak malé děti mají jiné potřeby. Je to potřeba zvážit, aby zelená
plocha splňovala parametry zelené plochy , nebo hřiště.

Mgr. Aleš Skála řekl, že to bylo právě to zadání studie co dělali Sborwitzovi. To co navrhli už to
splňovalo.

Mgr. Iva Navrátilová řekla, že paní Jarošová určitš myslela, aby tam zůstala nějaká zelená, travnatá
plocha pro venkovní vyžití dětí.

Bc. Ladislav Nevřala uvedl, že se nepočítalo, s tím, že se zastaví zahrada dole. Když by se s tím
počítalo, změnila by se plocha zeleně.

Bc. Lada Cinegrová se dotázala ředitelky školy, zda elektroinstalace na čp.31 se nějak zlepšila?
Mgr. Iva Navrátilová odpověděla, že to je to ,o čem se tady mluví, aby došlo k rekonstrukci ZŠ čp. 31,

nebo k dalším variantám. Dále se dotázala, pokud by se rozhodlo pro variantu B,
jestli je představa o jakou dobu by se oddálila rekonstrukce čp. 31?

Mgr. Aleš Skála řekl, pokud by se rozhodlo pro variantu B, tak si myslí, že výběrové řízení bude
trvat  měsíc, a studie to neví přesně.

Mgr. Iva Navrátilová řekla, že Sborwitzovi to řeší už rok a půl, tak aby se to na rok a půl neoddálilo.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina schvaluje zadání projektových dokumentací „Rekonstrukce budovy ZŠ Libina
č.p. 31“ a „Rozšíření budovy ZŠ Libina č.p. 31“ a doporučuje na příštím zasedání Zastupitelstva obce
schválení rozpočtových opatření k zadání zmíněných projektových dokumentací.

Výsledek hlasování:
Pro: 7 / Proti: 2 (Baklík M., Skála A.) / Zdrželo se: 4 (Bartoňková A., Kristlík L., Kusý M., Procházka S.)

Návrh usnesení nebyl přijat.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina schvaluje realizaci studie pro  „Rozšíření stávající budovy druhého stupně ZŠ
Libina č.p. 548“ a doporučuje na příštím zasedání Zastupitelstva obce schválení rozpočtových opatření
k zadání zmíněné projektové dokumentace.

Výsledek hlasování:
Pro: 5 / Proti: 4 (Cinegrová L., Němečková J., Nevřala L., Nováková M.) / Zdrželo se: 4 (Bartoňková A.,
Jarošová A., Malý D., Zahradníková J.)

Návrh usnesení nebyl přijat.

Hlasováním nedošlo ke schválení z žádné variant. Po diskusi  Ing, Jana Němečková  navrhla pokračovat dle 
předešlých  schválených  usnesení, které platí. 

Starosta   řekl,  že  je  schválena varianta na  čp.  31.  myslí,  si,  že  rozhodnutí  je  tak důležité,  že  by se  
s tím měli podrobně  seznámit i noví zastupitelé a rozhodnout, protože to bude velká změna. 

Starosta nechal hlasovat o tom, kdo je pro, aby tento bod byl předložen k projednání na další 
zasedání  zastupitelstva obce . 

Tento návrh byl odsouhlasen 12 přítomnými členy zastupitelstva. 1 člen byl proti (Ing. Němečková)

Diskuze:
Aranka Jarošová se  ještě  dotázala  paní  ředitelky,  jak  se  k  tomu  vyjádřili  pedagogové,

jestli měli možnost se  vyjádřit?
Mgr. Iva Navrátilová ohledně varianty u kostela vnímají pozitivně , že se něco bude dít a teď se spíše
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bojí toho, že se to časově hodně oddálí. Jelikož  minule zastupitelstvo rozhodlo,
tak  varianta  přístavby  mezi  ně  nešla.  Pouze  se   vyjadřovala  školská  rada.
Můžeme dát i tuto variantu na podnět všem pedagogům.

Bc. Ladislav Nevřala upozornil na to, že by mohl nastat problém mezi malými a velkými žáky.
Mg r. Aleš Skála odpověděl, že většina škol je postavena tak, že je tam 1-9 třída. Je tam prostor

pro to, aby ti malí potkávali velké žáky a zvykali si na sebe.
Mgr. Alena Bartoňková uvedla, že ji spíše napadá, že se mladší budou potkávat se staršími a budou

se od nich učit.
Ing. Jana Němečková navrhla zeptat se na názor občanů a dále chtěla vědět kdo je ve  školské radě. a

jaké je stanovisko školské rady,
Mgr. Aleš Skála Školská rada předložila svůj návrh návrh. Ve  školské radě je pan Eduard Čápek,

pan Vladimír Krásný , paní Suchá , pan Talanda, paní Konvalinová a Vašková.

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

15. Různé.

Posledním bodem je návrh  Zásad č.1/2022 obce Libina o použití účelových prostředků „Fondu rozvoje Obce
Libina“ na území Obce Libina. V návrhu  je zvýšení  poskytovaných částek na jednotlivé  akce. 

Diskuze:
Ing. Jana Němečková navrhla,  aby  se  hlasovalo  o  tom,  že  ZO  ukládá  radě  obce  zajistit  anketu

v Libinských novinách ohledně variant škol.
K danému návrhu vznikla diskuse. O návrhu nebylo hlasováno.
Bc. Ladislav Nevřala se dotázal, jestli se plánuje, že by se od hřbitova k domovu důchodců udělalo

osvětlení? Dále měl dotaz, jestli by pro soukromé akce nemohla být nižší sazba
za  pronájem KD Libina.

Renata Langerová odpověděla. že nájemné v zimní sezoně je 3000 Kč bez DPH, v letní sezoně je
2000 Kč bez DPH a, za 1 kWh spotřebované energie je 5 Kč bez DPH.

Bc Ladislav Nevřala odpověděl, že tento dotaz dostal, neptal se kolik se platí. Myslí si, že tyto ceny
jsou v pořádku.

Ing. Jana Němečková řekla, že by chtěla dát do usnesení, aby se uložilo radě obce do příštího zasedání
dát  přehled  obcí  naplánovaných  akcí,  studií,  které  byly  zaplaceny
s uvedením harmonogramu, kdy budou akce realizovány či chystány k realizaci.

Bc. Lada Cinegrová upozornila, že na  internetových stránkách obce je kolonka zápisy komisí obce,
které tam nejsou, tak jestli by se tam  mohly dávat.

Mgr. Aleš Skála internetové stránky se aktualizovaly, pokud tam ještě něco nesedí, podíváme
se na to a opravíme to.

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina schvaluje  Zásady č.1/2022 obce Libina o vytváření a použití  účelových
prostředků „Fondu rozvoje Obce Libina“ na území Obce Libina. 

Výsledek hlasování:
Pro: 13 / Proti: 0 / Zdrželo se: 2 (Kobza T., Krahulcová I.)

Usnesení č. 15a/2Z/2022 bylo schváleno.

Návrhová komise přednesla návrh na usnesení dle požadavku  Ing. Jany Němečkové. 

Návrh usnesení:
Zastupitelstvo obce Libina ukládá  radě  obce  do příštího zasedání  dát přehled obcí naplánovaných akcí,
studií,  které  byly   zaplaceny  s  uvedením harmonogramu,  kdy  budou  akce  realizovány  či   chystány
k realizaci.
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Výsledek hlasování:
Pro: 8 / Proti: 5 (Baklík M., Kusý M., Malý D., Skála A., Zahradníková J.) / Zdrželo se: 0

Usnesení č. 15b/2Z/2022 bylo schváleno.

Jelikož  už nebyl žádný dotaz, starosta poděkoval přítomným za účast a popřál krásný zbytek roku  2022 a
příjemné svátky plné klidu a pohody. a v 19.33 hod. jednání ukončil. 

Návrh usnesení:
návrh usnesení chybí

Výsledek hlasování:

O návrhu usnesení nebylo hlasováno.

Ověřovatel: Bc. Ladislav Nevřala, Aranka Jarošová   ............................................................
 
Starosta Mgr. Aleš Skála   ............................................................
 
Datum vyhotovení: 13. 12. 2022


